








Wat moet ik doen als 
ik teveel heb gebruikt? 
Het kan in het begin best lastig zijn om jouw 'sweet spot' te 

vinden. Dat betekent dat je op een bepaald moment 

misschien te veel gebruikt. Maak je geen zorgen, dat is niet 

gevaarlijk. 

Veel van onze klanten vergelijken een te hoge dosis met 

het gevoel na te veel koffie drinken. Je voelt je scherp, maar 

misschien ook een beetje prikkelig. Anderen raken bijvoor

beeld vermoeid en moeten meer gapen. Dat is niets om je 

druk over te maken, het gevoel zal vanzelf weer verdwijnen. 

Maak je vooral niet te druk, en ga bijvoorbeeld een stukje 

lopen of juist even liggen. Je zal merken dat het gevoel 

binnen een paar uur weer verdwijnt. Begin met 

microdosing in het weekend, zodat je zo min mogelijk 

verplichten hebt en het rustig kunt ervaren. 

Wat moet ik doen als ik 
me misselijk of ziek voel? 
Het komt weinig voor, maar het is mogelijk dat je je na 

gebruik misselijk of ziek voelt. Dat is niets om je zorgen 

over te maken, het is de reactie van jouw lichaam op de 

truffels. Als je het gebruik daarvan niet gewend bent kan dit 

voorkomen. 

Neem de volgende keer een kleinere dosis. Of gebruik de 

dosis in combinatie met thee of wat te eten, zoals een 

omelet. Je zal merken dat jouw maag en lichaam er dan 

niet zo sterk op reageren. Het effect van de truffels blijft 

gelijk, maar je lichaam kan dit makkelijker verwerken. 

Ga even liggen of juist een stukje lopen. Je zal merken dat 

de effecten na een paar uur weer verdwijnen of minder 

sterk worden. 

Tip: wil je sneller van het vervelende gevoel af? 

Producten met veel suiker kunnen helpen. 




